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Abstract (en)
[origin: CA3014712A1] The invention relates to a roller coaster vehicle guided along a rail structure extending in a two- or three-dimensional plane
and having at least one passenger seat (3), which is fastened to a chassis (2) guided on the rail structure, wherein the passenger seat (3) is
fastened to the chassis (2) by way of an axis of rotation (16, 17) extending in a longitudinal direction of the vehicle, and the rotation of the passenger
seat (3) can be influenced manually during the ride of the roller coaster vehicle. According to the invention, a rotation about the axis of rotation (16,
17) can be influenced by the force of an airflow along adjustable air guiding wings (18, 19) on the vehicle.

Abstract (de)
Die Erfindung betrifft ein Achterbahnfahrzeug, das entlang einer in einer zwei- oder dreidimensionalen Ebene verlaufenden Schienenstruktur geführt
ist und wenigstens einen Fahrgastsitz (3) aufweist, der an einem an der Schienenstruktur geführten Chassis (2) befestigt ist, wobei der Fahrgastsitz
(3) über eine horizontale Drehachse (16, 17) an dem Chassis (2) befestigt ist und die Drehung des Fahrgastsitzes (3) während der Fahrt des
Achterbahnfahrzeugs steuerbar ist. Erfindungsgemäß ist eine Drehung um die horizontale Drehachse (16, 17) durch die Kraft einer Luftströmung
entlang von verstellbaren Luftleitflügeln (18, 19) am Fahrzeug beeinflussbar.
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